
Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

 

Protokół nr LXXVII/23 

LXXVII sesja RM odbyta w dniu 15 grudnia 2023 r.  

Obrady rozpoczęto 15 grudnia 2023 r. o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13:41 tego 

samego dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 Radnych. 

Obecni: 

1. Andrzej Bąbka  

2. Grażyna Bieniek 

3. Dariusz Chojnacki 

4. Bartłomiej Czaki 

5. Agnieszka Dorawa 

6. Justyna Gapska 

7. Beata Kołota 

8. Wiesław Kowalski 

9. Adam Michalak 

10. Totfmasz Pacek 

11. Szymon Raczyński 

12. Marzanna Szewczyk 

13. Alicja Żaguń 

Nieobecni, usprawiedliwieni Radni: Mariusz Damrat, Tadeusz Szczepański. 

Lista obecności Radnych stanowi – zał. nr 1 

Lista zaproszonych gości stanowi – zał. nr 2.  

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do zaproponowanego porządku obrad 

LXXVII sesji RM ?  

Radni nie wnieśli.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem porządku obrad 



Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (2) 

Mariusz Damrat, Tadeusz Szczepański. 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (zał. 3). 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Solec Kujawski na 2024 rok. 

 

M. Michalska – Kierownik Ref. Księgowości Budżetowej - przedstawiła projekt budżetu 

Gminy na 2024 rok. 

A.Bąbka – Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki i Budżetu – przedstawił 

opinię Komisji w sprawie projektu budżetu Gminy na 2024 rok, która zaopiniowała projekt 

pozytywnie – zał. 4 do protokołu. 

J. Gapska – Z-ca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej – odczytała Uchwałę Nr 8/P/2023 

Składu Orzekającego Nr 2 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 4.12.2023 

r. w sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy Solec Kujawski na 2024 rok  

– zał.5 do protokołu.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radny A. Michalak – zauważył, że w budżecie na 2024 rok zostały przeniesione środki, 

które były zaplanowane w tym roku, a dot. sprzedaży nieruchomości gruntowych na Parku 

Przemysłowym II etap. Temat ten było poruszony na poprzedniej sesji i do tej pory Radny nie 

otrzymał odp. na zadane wówczas ustnie pytania. Radny powtórzył pytania zadane podczas 

sesji RM w dniu 1.12.2023 r. prosząc o odpowiedź Radcę Prawnego. Jak wygląda sytuacja 

aktualnie ?  



Odpowiedzi udzieliła T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego informując, że jeszcze 

dziś Radny otrzyma odpowiedź na piśmie na zadane wcześniej pytania. 

Na Parku Przemysłowym Gmina posiada jeszcze inne tereny na sprzedaż i przygotowuje na 

nie przetargi. Jeden przetarg jest w trakcie rozstrzygania, trwają negocjacje.  

Odpowiedzi udzieliła także Pani M. Szalewska – Radca Prawny na zadane przez Radnego 

wcześniej pytania. Odpowiedź została udzielona także na piśmie i zostanie w dniu 

dzisiejszym Radnemu przekazana.  

Radny A. Michalak zadał jeszcze pytanie Pani Radcy czy Gmina monitoruje wiarygodność 

tego typu spółek przed przetargami i na jakim etapie Gmina może się zabezpieczyć przed taką 

sytuacją z jaką mamy do czynienia teraz.      

Odpowiedzi udzieliła także Pani M. Szalewska – Radca Prawny informując, że nie ma czegoś 

takiego jak kwestia monitorowanie wiarygodności danej spółki. Spółka jest wpisana do 

Krajowego Rejestru Sądowego, jest spółka czynną, posiadającą NIP, Regon. Zabezpieczeniem 

dla Gminy przy ogłaszaniu przetargów jest wpłacane wadium. Gmina nie ma możliwości 

wykluczenia z przetargu podmiotu, który istnieje pod względem formalnym i który spełnia 

warunki przetargowe, czyli wpłaca wadium.  

Radny A. Michalak – Jakie Gmina zamierza podjąć dalsze czynności w sprawie tej spółki ?  

Odpowiedzi udzieliła T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego informując, że zostało 

wysłane pismo, w którym ustalono, jeszcze w tym roku ostateczny termin podpisania aktu 

notarialnego. Warunkiem, aby mogło dojść do podpisania umowy notarialnej jest wpłata całej 

kwoty na dzień przez umówioną wizytą u notariusza. Termin podpisania umowy zaplanowano 

na dzień 29.12.2023 r.  

Innych uwag nie złoszono. 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Solec Kujawski na 2024 rok.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem ww. projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (2) 

Mariusz Damrat, Tadeusz Szczepański. 

 

Uchwała Nr LXXVII/526/23 stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec Kujawski 

na lata 2024 – 2043. 

 

M. Michalska – Kierownik Księgowości Budżetowej - przedstawiła ww. projekt uchwały. 

J. Gapska – Zca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej – odczytał Uchwałę Nr 

8/WPF/2023 Składu Orzekającego Nr 2 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z 

dnia 4.12.2023 r. w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Solec Kujawski na lata 2024 - 2043 – zał. 7 do protokołu.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie zgłosili uwag. 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Solec Kujawski na lata 2024 – 2043. 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem ww. projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 



Raczyński, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (2) 

Mariusz Damrat, Tadeusz Szczepański. 

 

Uchwała Nr LXXVII/527/23 stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – podziękowała Radnym za jednogłośne 

przyjęcie budżetu na 2024 rok.  

Radny A. Michalak – jako Radni też kierujemy się rozsądkiem, co nie znaczy, że nie 

będziemy czujnie przyglądać się działaniom i liczymy na to, że ten budżet będzie realizowany 

tak jak Burmistrz to zaplanował.  

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Bydgoskiemu pomocy finansowej 

na prowadzenie ośrodka zamiejscowego rejestracji pojazdów w siedzibie Urzędu 

Miejskiego w Solcu Kujawskim. 

 

M. Rudna - Plewa – Sekretarz - przedstawiła ww. projekt uchwały. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie zgłosili uwag. 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie udzielenia 

Powiatowi Bydgoskiemu pomocy finansowej na prowadzenie ośrodka zamiejscowego 

rejestracji pojazdów w siedzibie Urzędu Miejskiego w Solcu Kujawskim.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem ww. projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń 



NIEOBECNI (2) 

Mariusz Damrat, Tadeusz Szczepański. 

 

Uchwała Nr LXXVII/528/23 stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

na rzecz Miasta Bydgoszczy na 2024 rok. 

 

J. Żebrowska – Dudek – Dyrektor WSO - przedstawiła ww. projekt uchwały. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie zgłosili uwag. 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej na rzecz Miasta Bydgoszczy na 2024 rok.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem ww. projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (2) 

Mariusz Damrat, Tadeusz Szczepański. 

 

Uchwała Nr LXXVII/529/23 stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu „ul. Ks. Piotra Skargi – ul. Targowa” w Solcu 

Kujawskim. 

 

A. Kwiatkowska – Kierownik Biura Planowania Przestrzennego - przedstawiła ww. 



projekt uchwały. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie zgłosili uwag. 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu „ul. Ks. Piotra 

Skargi – ul. Targowa” w Solcu Kujawskim.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem ww. projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (2) 

Mariusz Damrat, Tadeusz Szczepański. 

 

Uchwała Nr LXXVII/530/23 stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu „Powstańców – teren południowo-wschodni 

część I” w Solcu Kujawskim. 

 

A. Kwiatkowska – Kierownik Biura Planowania Przestrzennego - przedstawiła ww. 

projekt uchwały. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie zgłosili uwag. 



D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu „Powstańców – 

teren południowo-wschodni część I” w Solcu Kujawskim. 

  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem ww. projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (2) 

Mariusz Damrat, Tadeusz Szczepański. 

 

Uchwała Nr LXXVII/531/23 stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu „Powstańców – teren południowo-wschodni 

część II” w Solcu Kujawskim. 

 

A. Kwiatkowska – Kierownik Biura Planowania Przestrzennego - przedstawiła ww. 

projekt uchwały. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie zgłosili uwag. 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu „Powstańców – 

teren południowo-wschodni część II” w Solcu Kujawskim.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem ww. projektu uchwały? 

 



Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (2) 

Mariusz Damrat, Tadeusz Szczepański. 

 

Uchwała Nr LXXVII/532/23 stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie trybu i sposobu 

powoływania oraz odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Solcu 

Kujawskim. 

 

I. Konaszewska – Z-ca Dyrektora MGOPS -  przedstawiła ww. projekt uchwały. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie zgłosili uwag. 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego w Solcu Kujawskim.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem ww. projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 



Raczyński, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (2) 

Mariusz Damrat, Tadeusz Szczepański. 

Uchwała Nr LXXVII/533/23 stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

11. Przyjęcie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej na 2024 rok. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – zwrócił się do Przewodniczących komisji stałych o 

przedstawienie planów pracy na 2024 rok. 

Plany pracy z poszczególnych komisji stałych przedstawili: Radna A. Żaguń - 

Przewodnicząca K. Edukacji, Kultury i Sportu,  Radna A. Dorawa – Przewodnicząca  

K. Społecznej,  Radny A. Bąbka – Zastępca Przewodniczącego K. Gospodarki i Budżetu, 

Radny Sz. Raczyński  – Przewodniczący K. Skarg, Wniosków i Petycji oraz Radna J. Gapska 

– Z-ca Przewodniczącego K. Rewizyjnej.   

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionych planów pracy ?  

Radni nie zgłosili.  

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – przyjęcie planów pracy komisji stałych RM na 

2024 rok. 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem planów pracy komisji 

stałych RM na 2024 rok ?  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (2) 

Mariusz Damrat, Tadeusz Szczepański. 

 

Plany pracy komisji stałych na 2024 rok stanowią - zał. 15 do niniejszego protokołu.  



12. Wolne głosy i wnioski. 

 

Radny A. Michalak zgłosił wnioski dot.: 

- prośby mieszkańców ul. Ks. Jana Pelikanta o przywrócenie wjazdu od ul. Leśnej, 

- prośby mieszkańców ul. Zbożowej o doprecyzowanie informacji w „Soleckich 

Wiadomościach z Ratusza” czy w TV Solec, że utwardzony odcinek tej ulica jest także z 

pierwszeństwem przejazdu. Mimo to nadal dochodzi tam do niebezpiecznych sytuacji na 

drodze, bo kierowcy nadal odbierają to skrzyżowanie jako równorzędne. 

- ponaglania telekomunikacji o naprawę zapadniętej studzienki na rogu ul. Mickiewicza – 

Piastów (należącej do nich). Sprawa była zgłoszona już jakiś czas temu, Urząd podjął 

czynności, jednak prośba o przypominanie im o tej naprawie.  

Odpowiedzi udzieliła T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego informując, że o 

organizacji ruchu w ul. Zbożowej oraz zapadniętej studzience będziemy monitować i 

ponaglać. Co do ul. Ks. Jana Pelikanta to sprawa ta była szczegółowo analizowana. Projekt 

budowy ścieżki rowerowej oraz organizacja ruchu i zmiana oznakowania została 

akceptowana też przez Urząd Marszałkowski, Starostwo Powiatowe oraz Ruch 

Bezpieczeństwa Drogowego, przy udziale policji. Postawiono znak STOP, ulica ta nadal 

pozostanie dwukierunkowa, bez możliwości wjazdu od strony u. Leśnej, można wjechać w 

nią od strony ul. Polnej. Zmiana organizacji w tej ulicy ma zagwarantować bezpieczeństwo 

rowerzystom poruszających się ścieżką wzdłuż ul. Leśnej.  

Radny A. Michalak – mieszkańcy argumentowali to tym, że jest to ulica nieutwardzona z 

licznymi dziurami, a właściciele posesji od strony ul. Leśnej muszą przejeżdżać całą tą 

nierówną ulicą, wjeżdżając od strony ul. Polnej. Czy zatem jest w planie jej utwardzenie, a jeśli 

tak to kiedy ?    

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – odpowiedziała, że w piśmie wysyłanym do 

mieszkańców tej ulicy, informowano, że po skończonych pracach budowlanych ulica ta 

zostanie wyrównana. Docelowo należy sporządzić projekt tej ulicy i ją utwardzić. Zobaczymy 

jakie środki uda się pozyskać i jakie będą możliwości pozyskiwania ich na ten cel.  

Radna A. Żaguń – poinformowała, że jak co roku Klub Radnych „Porozumienia dla Solca”, 

jego byli i obecni członkowie oraz Radny A. Michalak oraz Radna M. Szewczyk przystąpili do 

przygotowania świątecznych niespodzianek dla wieloletnich podopiecznych tj. dla seniorów 



oraz dzieci z rodziny wielodzietnej, które trafiły do domu dziecka. W tym roku bardzo aktywnie 

wsparł ich również Radny Sz. Raczyński. Radna podziękowała także innym osobom, które 

wsparły tę pomoc.  

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego poinformowała o uczestniczeniu w 

uroczystym przekazaniu umów o warunkach i sposobie realizacji strategii rozwoju lokalnego. 

Umożliwi to naszej Gminie występowanie do LGD Grupy Trzy Doliny z wnioskami o 

dofinansowanie, a tym samym realizację projektów, na które czekamy. Ponadto Gmina 

wystąpiła do Wojewody Kuj. – Pom. o dofinansowanie remontu budynku Środowiskowego 

Domu Samopomocy. Poinformowała też, że złożono projekt na przekształcenie MGOPS w 

Centrum Usług Społecznych. Łącznie projekty zgłosiło 21 gmin z naszego województwa, 

zakwalifikowaliśmy się do etapu negocjacyjnego, nasz projekt jest na 4 miejscu. Wniosek 

opiewa na kwotę 4,5 mln zł.      

B. Czaki – Przewodniczący RM – podziękował wszystkim Radnym za zaangażowanie się w 

pomoc świąteczną oraz także Radnych z Klubu „Kocham Solec” i Samorządowego Forum, 

którzy także zorganizowali akcje pomocy 5 rodzinom z naszego miasta. Podziękował także 

Pani Burmistrz wraz ze współpracownikami, którzy włączyli się do tej akcji.  

Zarówno Pani Burmistrz jak i Pan Przewodniczący RM złożyli wszystkim życzenia 

świąteczne.  

 

13. Zamknięcie sesji. 

B. Czaki – Przewodniczący RM - podziękował Radnym, Burmistrzowi oraz 

współpracownikom i osobom zebranym za udział w sesji i zamknął obrady sesji o godz. 13.41 

 

Bartłomiej Czaki 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim 

  

 

Protokołowała:  

Katarzyna Ciudzińska 


